
Referat fra møte i FAU den 5. januar 2023 
 

Til stede: Nils Henry Rasmussen, Ricki Sickenger, Anne Grete Bakke, Live Finnøy Kvamme, 

Tone Eilertsen Brandsdal, Kenneth Fjørstad, Einar Skintveit (rektor) og Karina Tofting Ripe 

(ref.) 

 

Ikke til stede: Bente Langø, Ann Kristin Mo, Kristine Rosenbäck Urang, Mona Kronstad, 

Hege Reiertsen og Reyess Crafts 

 

 

1. Hjertesone-saken 

FAU har fått svar fra kommunen angående hjertesonesaken. De ønsker at FAU og skolen i 

samarbeid skal gjennomføre tiltak for å sikre at flest mulig elever går til skolen.  

 

FAUs mandat er å sikre at foreldre har reell medvirkning i det som skjer på skolen, i tillegg til 

å sikre at barna har en trygg og god skolehverdag. Kommunen har gjort en feil i forbindelse 

med implementeringen av hjertesoneprosjektet, og det er ikke FAUs oppgave å arbeide gratis 

for å rette opp i denne feilen. Dersom det skjer en ulykke som følge av det daglige 

trafikkaoset vi ser ved innkjørselen til skolen, er dette kommunens ansvar, ikke FAU sitt.  

 

Representanter fra FAU fikk være med i en gruppe i starten av Hjertesone-prosjektet. Der 

argumenterte de for et avstigingsfelt som eneste holdbare løsning, men dette ble ikke tatt til 

følge, sannsynligvis på grunn av manglende finansiering. 

 

Skolen har drøftet å stenge bakken opp til parkeringsplassen mellom kl. 08.15 og 08.45 med 

kjegler i bunnen av bakken, men det medfører problemer knyttet til bemanning og 

fremkommelighet for eksempelvis vikarer som kommer senere enn kl. 08.15. 

 

FAU og rektor vil melde skriftlig tilbake til kommunen at situasjonen er uholdbar, og 

presisere at dette er noe kommunen må ta ansvar for. 

 

 

2. Manglende garderobeplass på 4. trinn 

FAU har mottatt flere henvendelser som gjelder manglende garderobeplass for elevene på 4. 

trinn (i gamlefløyen). Rektor informerer om at vaktmesteren har gjort noen utbedringer 

allerede. Dersom lærerne tar kontakt med vaktmesteren, kan det muligens gjøres flere 

oppgraderinger, men lærerne har ikke vært kjent utfordringer knyttet til garderobeplass.  

FAU oppfordrer derfor foresatte til å melde behov direkte til kontaktlærere.  



 

I forbindelse med oppgradering av toalettforholdene vil det skje endringer med 

garderobeplassene på 4. trinn. Rektor informerer om at arbeidet skal starte i løpet av første 

kvartal, men er fortsatt i planleggingsfasen. Videre er det annet arbeid som pågår rundt på 

skolen, eksempelvis oppgradering av ventilasjon, gymsalen skal få nytt tak, m.m.  

 

3. Informasjon fra rektor 

Skolen har utfordringer knyttet til bemanning. Det er nylig ansatt to nye lærere og en 

miljøveileder, men det er fremdeles to ledige 100 %-stillinger pr. dags dato (vikariater).  

 

Det kommer jevnlig nye elever til skolen, noe som er positivt og vitner om at skolen har et 

godt rykte, men som samtidig skaper utfordringer budsjettmessig. Skolen har vært tvunget til 

å gjøre harde prioriteringer, herunder prioritere bemanning/tilstrekkelige ressurser på skolen 

før innkjøp av utstyr. 

 

4. Ulike regler for godteri på avslutninger 

Det har kommet en reaksjon på at ulike trinn har ulike regler for hva som er lov å ta med av 

godteri siste dag før en ferie, og at dette skaper vanskelige situasjoner for foreldre som har 

barn på flere trinn. FAU oppfordrer foreldre til å ta slike problemstillinger på lavest mulig 

nivå, det vil si å snakke direkte med lærerne i forbindelse med slike problemstillinger.  

Skolen ønsker i utgangspunktet sunne matpakker på skolen, men det er foreløpig ikke egne 

retningslinjer knyttet til dette, og læreren har derfor mulighet til å gjøre egne vurderinger.   

 

5. Endring av informasjon i Brønnøysundregistrene 

Styresammensetningen i Brønnøysundregistrene endres slik at det kommer frem hvem det nye 

styret består av. FAU søker registrering i frivillighetsregisteret for å lettere kunne motta 

midler.  

 

6. Status for finansieringskilder til FAU 

Nils Henry har mottatt en liste fra Kristine med fond og lignende som FAU kan søke midler 

fra. Nils Henry og Kristine følger dette opp videre.  

 

7. Status ungdomsskoleball 



Kenneth informerer om status for kakebokssalg i forbindelse med ungdomsskoleballet. Det er 

ønske om å holde billettprisen nede, og FAU kan bidra med midler for å sikre dette. 

Skoleballet skal avholdes i Åsatun fredag den 24. mars.  

 

8. Juniorklubben 

FAU har fått spørsmål om juniorklubben skal fortsette på Hylkje fritidsklubb eller arrangeres 

på skolen. FAU ønsker at trinnkontaktene/foresatte på 5. trinn skal ta stilling til om de ønsker 

å fortsette med juniorklubb på Hylkje. Det er på nåværende tidspunkt ikke mulig med 

juniorklubb på skolen.  

 

9. Hvilke trinn mangler FAU-representanter og hva gjør vi for å sikre 

representanter fra alle trinn? 

Det er viktig at alle trinn er representert i FAU. På nåværende tidspunkt er følgende trinn 

representert: 

- Live Finnøy Kvamme (1. trinn) 

- Bente Langø (1. trinn) 

- Mona Kronstad (1. og 5. trinn) 

- Reyess Crafts (1. og 5. trinn) 

- Ann-Kristin Mo (3. trinn) 

- Nils Henry Rasmussen (2. og 4. trinn) 

- Karina Tofting Ripe (2. og 4. trinn) 

- Kristine Rosenbäck Urang (6. trinn) 

- Tone Eilertsen Brandsdal (6. klasse og klasse 8B) 

- Ricki Sickenger (klasse 8A) 

- Anne Grete Bakke (klasse 8A) 

- Hege Reiertsen (klasse 9A) 

- Kenneth Fjørstad (klasse 8C og 10C) 

 

Det mangler representanter fra 7. trinn, 9B, 9C, 10A og 10B. Derfor vil FAU i første 

omgang invitere trinnkontaktene på 7. trinn samt foreldre fra 9B, 9C, 10A og 10B til å bli 

med i FAU.  

 

10. Tidspunkt for vårens møter i FAU 

- 9. februar kl. 19.30–21 



- 23. mars kl. 19.30–21 

- 4. mai kl. 19.30–21 

- 15. juni kl. 19.30–21 

 

 
 
  


